

DRY WHITE™ WITH CLING

P355



LUBRICANT

A fine, white, non-staining lubricant in a “puffer” tube with an additive that clings to smooth surfaces for improved lubrication. Ideal for PineCar Racers®. Safe for metal, plastic, wood and rubber. Will not attract dust.

INSTRUCTIONS

Shake well. Apply on inside of wheel hub and outside where wheel and axle meet. Spin wheel to evenly distribute lubricant. Repeat for each wheel. Check local race rules before applying.

LUBRIFIANT

Une amende, blanc, non-coloration lubrifiant dans un “puffer” tube avec un additif qui s’accroche à surface lisse pour une meilleure lubrification. Idéal pour PineCar Racers. Coffre-fort pour le métal, en plastique, en bois et de caoutchouc. Ne pas d’attirer la poussière.

INSTRUCTIONS

Bien agiter. Appliquer à l’intérieur du moyeu de la roue et à l’extérieur, là où la roue et l’essieu se rejoignent. Faire tourner la roue pour répartir uniformément le lubrifiant. Répéter l’opération pour chaque roue. Vérifier les règlements locaux de la course avant de l’appliquer.

